
Уважаеми Доц. Чобанов, 

Не знам дали въобще някой ги чете нашите становища, защото четох, че Вие вече сте 
го решили за напролет да се отложи и как да се промени? Но все пак изказвам мнението си по 

повод новите промени в наредбата за прием. 

Не подкрепям отлагането на уседналост, мисля че намалявамето от 3 години на 2 е достатъчен 

конпромис и трябва да се въведе още това лято.  

"ЗА" съм да се търсят всички възможни резерви за увеличаване на свободните места в 
градините. Липсата на места е сериозен проблем, който не може да чака строежа на нови 

градини. 

С уважение - Анатоли Стоянов 

 


